


INLEIDING 

• Welkom 
• Aanleiding dorpsenquête 
• Rol van bestuur Dorpsbelang Wolfheze 
• Totstandkoming dorpsenquête 

• Niet over 1 nacht ijs 
• Gesprekken 
• Input informatiebijeenkomst 7 maart 



INLEIDING 

• De presentatie 
• Cijfers algemeen 
• Individuele reacties 
• Multiple choice vragen 

• Altijd de vraag met welke argumenten 
• Optelsom uitslagen 0 t/m 2 en 3 t/m 5 

• Aanbevelingen vanuit het bestuur 
• Open reactie ronde 
• Afsluiting 



CIJFERS 

• 216 ingevulde dorpsenquêtes (max. 1590 personen boven de 15 jaar) 
• Uitslag is representatief (foutmarge +/- 5%) 
• Aantal per dorpsdeel 

• Wolfheze, ten zuiden spoor: 95 
• Wolfheze, ten noorden spoor, exclusief Hazeleger en Buunderkamp: 87 
• Hazeleger: 30 
• Buunderkamp: 4 

• Geen significante verschillen 
• 107 aanvullende opmerkingen (50% respondenten) 



INDIVIDUELE REACTIES 

Allerliefst zonnepanelen als geluidsscherm bij A50 of op daken grote 
gebouwen!!!! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zet de panelen zo hoog dat er leven onder mogelijk blijft. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het bevragen rond een energiecoöperatie is niet relevant als er geen plan bij 
wordt gepresenteerd! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Geen natuur/landbouwgrond gebruiken. Zoek ruimte langs spoor en snelweg!! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Misschien is het ook mogelijk mensen aan te moedigen om minder te 
verbruiken? 



INDIVIDUELE REACTIES 

De gronden bij de golfbaan hebben weinig natuurwaarde. Door zonnepark kan 
biodiversiteit toenemen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Oprotten met die zooi. Oude wethouder melde dat er geen sprake is geweest 
van participatie en ze daarvoor meermalen gewaarschuwd heeft. 



INDIVIDUELE REACTIES 

We hebben geen vertrouwen in de plannen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben volledig tegen zonneweides, windmolens en biomassa centrales (nl. ook 
slecht voorde natuur, geef agrarisch grond dan terug aan natuur) en ik ben 
volledig voor waterstof en kerncentrales (verdelen over heel Nederland) 



INDIVIDUELE REACTIES 

Alle grond onder de zonnepanelen sterft. Dit is dus niet pro-milieu. Zorg eerst 
voor zonnepanelen die de grond niet beschadigen. De bodem af laten sterven 
is het begin van het einde. En nee, verticale landbouw is ook geen oplossing. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Apart dat als oplossing voor stagnatie van het net een directe lijn naar Parenco 
wordt gelegd, transparaNtie over de financiële belangen erg belangrijk voor 
het draagvlak. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonneveld: NEE 



INDIVIDUELE REACTIES 

Burgerparticipatie is tot nu toe niet gelukt,de gemeente neemt stilletjes 
besluiten. Vanaf nu volledige openheid en inspraak voor iedereen in Wolfheze! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnevelden mag niet ten koste gaan van de natuur. In Wolfheze is de natuur 
en het landschap van grote waarde. Maatregelen in het kader van 
recreatiezonering zijn genomen om het landschap en ecologie te behouden. 
Deel van het gebied is afgesloten voor mensen om flora en fauna optimaal te 
benutten in “oud Wolfheze. Zo toch enorm zonde zijn als de natuur en het 
landschap wordt vervuild door zonnevelden in andere delen van Wolfheze. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Erg zonde om de natuur te gebruiken voor zonnevelden. We moeten zuinig 
zijn op de natuur. Leg alle daken vol dat is een veel beter alternatief. 
Bijvoorbeeld bij Parenco of andere gebouwen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben grote voorstander van een waterstofeconomie. Er is inmiddels een 
methode gerealiseerd die een toekomstig succes gaat leveren. Ik bedoel de 
SuperKritischeWatervergassing die bijvoorbeeld is gerealiseerd door SCW-
Systems in Alkmaar. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Benut eerst alle beschikbare daken en langs snelweg, behoud zo veel en goed 
mogelijk de aanwezige natuur. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnevelden juist een drama voor natuur en bio diversiteit, zo ook voor de 
groene natuurlijke aanblik van onze directe omgeving. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Elk zonnepaneel gaat ten koste van de natuur. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Waarom 2 velden? Waarom allemaal in omgeving Wolfheze? Ik mis de 
verdeling over plekken in andere delen van gemeente Renkum/andere 
dorpen. Er gebeurt teveel te gelijk in wolfheze, 450 huizen erbij, aanleg spoor 
onderdoorgang, wegen veranderen...aanzicht van Wolfheze verandert te veel 
door zonnepanelen bij binnenkomst Wolfheze. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Gemeente moet druk uitoefenen op RWS e.a. betrokken 
(semi)overheidsorganisaties om prio te geven aan combineren van functies. 
Zoals Talud A12/A50 en geluidsschermen + zonnepanelen i.p.v. kostbare 
ruimte op te offeren. Wolfheze mag daarvoor actie voeren. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Een private lees eigenbewoners initiatief moet voorrang hebben op 
buitenlandse investeerders. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik zou een zonneveld in gebied 2, ten oosten van de Wolfhezerweg een zeer 
ernstige aantasting van het landschap vinden. Daar zie je het glooiende veld 
dat zich uitstrekt tot het oude beekdal dat het hele landschap van Wolfheze 
via Heelsum tot aan de Rijn bepaald. Helaas ligt daar ook de A50 doorheen, 
maar verdere aantasting van dit landschap vind ik onaanvaardbaar. Een 
zonneveld "met leuke bosjes ertussen" is technisch en commercieel 
onaantrekkelijk en zal bovendien een groter ruimtebeslag hebben. Dan veel 
liever compact en een beetje afgelegen van gangbare routes. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Wellicht dat de aanwijzing van het gebied bij Heelsum de NIMBY,s (not in my 
backyard) weer wat tot rust brengt. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonneveld kan op geluidswal A50 en A12 dempt meteen het geluid. Ook op 
dak openbare gebouwen is mogelijk absoluut niet in de natuur/natuur 
gebieden!! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zo snel mogelijk stopen met de aanleg van foeilelijke velden!! Bouw maar een 
kerncentrale!!! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Er is voor zover ik kan beoordelen onvoldoende onderzocht of er alternatieven 
zijn. Bijvoorbeeld, overkapping in de vorm van zonneveld/geluidsdak over de 
A50, zonnepanelengeïntegreerd in geluidswal langs A50 en energieopwekking 
door waterkracht (Nederrijn). 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het oude beekdal, de velden rechts van de Wolfhezerweg (vanuit het dorp 
gezien) zijn wat mij betreft 100% taboe als het gaat over zonnevelden. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Tegen grootschalig plaatsen van zonnepanelen in de natuur en agrarisch 
gebied! Tegen gebruik van de zonnepanelen die niet circulair zijn 
geproduceerd ivm afval na levensduur en verbruik grondstoffen! Zie Solarge 
zonnepanelen (circulair en licht gewicht) daardoor geschikt voor veel meer 
plaatsen dan huidige zware en vervuilende panelen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Waarom wil je natuur / dure landbouwgrond in NL verruilen voor 
energieopwekkende velden als 1) het netwerk nu al uit z’n voegen springt; 2) 
kernenergie veel minder belastend is voor NL natuur en landbouwgrond en 
veiliger; 3) meer dan genoeg daken met direct zonlicht in de hele gemeente 
Renkum zijn? En 2de argument: kijk eens wat verder dan je neus lang is! Hoe 
komt het dat deze aardbol volledig naar de kloten is? Veel teveel homo 
sapiens die denken rupsje nooit genoeg te kunnen zijn. Stop met imbeciele 
korte termijn denken (politiek is per definitie kort) en start 
geboortebeperkingen! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben niet per se alleen maar pro zonnevelden. Maar wel graag een open blik. 
Graag een goede informatie verspreiding over dit onderwerp. Er heersen 
helaas zoveel vooroordelen waardoor weerstand ontstaat. Dat is jammer. 
Want wat bijvoorbeeld positief is, zoals een kans om van arme landbouwgrond 
een biodivers gebied te maken wordt echt onderbelicht. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnepanelen allemaal op daken van bedrijven en woonhuizen!!! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Leg eerst publieke daken vol panelen. De natuur is hier niet voor bedoeld!! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Niet ten noorden spoorlijn op akkers. Daar is de ruimte niet voor. Particulieren 
die niet willenen dan is er maar betrekkelijk weinig terrein over. Ook niet op 
gebied eigendom gemeente Arnhem, waar de cirkel wel overheen staat. 
Natuurwaarde van de heide zijn steeds verder aan het verbeteren en liggen 
zelfs op een ecologische verbinding van wilde hoefdieren. Ook voor roofvogels 
belangrijk gebied. Kortweg: geen ruimte. Ten zuiden spoor mogelijk wel,maar 
niet 40 ha. Zoals nu kritisch volgen belangrijk. Mijn eerste zoektocht zou zijn 
op bestaande gebouwen en langs snelwegen en spoor. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Bewoners laten participeren als besluit is genomen, is onacceptabel. Dit is 
natuurgebied, niet aankomen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het plaatsen van zonnevelden zou (nu) niet aan de orde moeten zijn, het 
stroomnet is al veel te veel overbelast en kan de toestroom al niet eens aan. 
Waarom dit wordt doorgedrukt, terwijl de provincie tegen is, is mij een 
raadsel. En al helemaal waarom er plekken worden aangewezen in een natura 
2000-gebied rondom Wolfheze dicht in de buurt van woonwijken. De 
gemeente moet eerst de woningen en andere beschikbare capaciteit volledig 
benutten alvorens spaarzame natuur op te offeren. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Z1 vind ik echt een slecht idee, daar wordt veel gewandeld door 
buurtbewoners. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Energietransitie is geen keuze, veel grote daken hebben we niet, laten we dit 
omarmen. Landbouw moet sowieso kleiner, Zonneveld kan ook positief zijn op 
natuurherstel. Met een coöperatie die meedoet aan het plan kunnen we 
meeprofiteren. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik heb in de gemeente Renkum zakelijk een groot dak beschikbaar en ben nog 
nooit benaderd of ik wil meewerken aan duurzame opwek met mijn dak. De 
gebouwde omgeving is niet eerst benut/uitgevraagd. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Grootschalige opwek van zonne-energie in/naast natuurgebieden zou niet 
mogelijk moeten zijn. Er zijn voldoende mogelijkheden voor duurzame opwek 
als beleidsterreinen binnen de gemeente beter samenwerken/oplossingen 
zoeken en er samengewerkt wordt met de Provincie en Rijkswaterstaat. Sinds 
2021 zijn er al weer heel veel ontwikkelingen en nieuwe mogelijkheden. Als er 
een grootschalig zonneveld komt zouden de zonnepanelen PFAS vrij moeten 
zijn. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Veel van deze vragen zijn al in behandeling bij de gemeente dus waarom nog 
deze enquête..zoek vooral de samenwerking! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Er zijn betere alternatieven beschikbaar dan een landschapsvervuilend 
zonneveld. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben tegen de aanleg van de lelijke zonnevelden en windmolens. In dit 
natuurgebied en nabij bewoonde gebieden! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben het volledig oneens met het opofferen van natuur voor zonnecellen; 
inwoners van Wolfheze zijn hier niet in gekend en worden overvraagd door de 
gemeente Renkum. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Wolfheze en de Veluwe moeten een natuurgebied blijven en niet gebruikt 
worden voor financieel gewin, ook niet onder het mom van verduurzaming. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Geen zonne energie in en rond Wolfheze. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Eerst bebouwing optimaal benutten voor zonnepanelen. Grootschalige 
zonnevelden zijn achterhaald en een te grote belasting voor het stroomnet. 
Dit moeten we als gemeente en als dorp niet willen! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Kunnen woningen in wolfheze gebruik maken van de postcoderoos regeling bij 
deze plannen? 



INDIVIDUELE REACTIES 

In november 2023 heeft de regering een brief naar de TK gestuurd met het 
besluit te stoppen met zonnepanelen op landbouwgrond. Een week later 
besloot de gemeenteraad toch door te gaan met een visie van twee jaar 
eerder. Dat is onbegrijpelijk en onbehoorlijk. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Duurzame energie betekent ruimte voor natuur. Zonnevelden voldoen hier 
niet aan in dit kwetsbare natuurgebied. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Plan langs de snelweg (project Opwek Energie op Rijksvastgoed (OER)) ligt op 
de stapel en wordt waarschijnlijk goedgekeurd. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Sommige vragen geven aan dat zonneveld er komt. Antwoord gegeven omdat 
het niet anders kan. Regeringsbeleid is gewijzigd. Plan moet de ijskast in. Plan 
heeft direct invloed op natuur. Compensatie helpt niet. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik mis een beetje de alternatieve, zonnepanelen in passen in de natuurlijke 
omgeving, meedraaiend met de zon en dergelijke. i.p.v. die lelijke velden….. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Wolfheze wordt een beetje het afvoerputje voor de gemeente Renkum. 
Asielopvang, grootschalige woningbouw en nu ook nog zonneparken. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Regel eerst infrastructuur en goed stroomnet alvorens na te denken over 
zonne-energie en laat de natuur de natuur. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het is totaal krom dat landbouwgrond/natuur wordt opgeofferd om Parenco 
duurzamer temaken. Waardoor Parenco waarschijnlijk nog verder kan gaan 
met het onttrekken van drinkwater en piekbelasten... 



INDIVIDUELE REACTIES 

Wij zijn voor het opwekken van duurzame energie. Niet ten koste van natuur 
en open ruimte. Eerst alle daken en geluidswallen benutten. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Geen zonnevelden! Zonnepanelen op daken. Geen zonnevelden in groene 
gebieden! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnepanelen dusdanig aanleggen dat er ruimte is voor de natuur in de 
ruimste zin van het woord. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Jammer om de natuur daar voor op te offeren. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Kaarten zijn onduidelijk (je kan niet inzoomen) en de vragen zijn erg algemeen 
/ multi-interpretabel. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnevelden horen niet ten koste te gaan van de natuur en biodiversiteit. 



INDIVIDUELE REACTIES 

De term participatie houdt meer in dan beslissingen kenbaar maken. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Met verstand meewerken. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Opwekken van duurzame energie om energieneutraal/gas-onafhankelijk te 
worden is belangrijk. Dit mag niet ten koste gaan van de natuurgebieden, die 
even zo belangrijk zijn. Daarbij moet er eerst gekeken worden of de capaciteit 
op het stroomnet voldoende is (nee) of lokale voorzieningen voor opslag in 
het plan opnemen, voor zo'n grote energievoorziening geplaatst wordt. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Veel zaken betreffende infrastructuur komen op het bordje van Wolfheze A50, 
A12, ondertunneling spoor, nareizigers, zonnevelden, evt. met 450 woningen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Gezien de huidige beweging in Nederland waarbij de Rijksoverheid geen 
zonnevelden meer wil aanleggen is dit het enige moment in een proces waar 
je nu nog met goed fatsoen de plannen kan wijzigen. Daarnaast zijn er genoeg 
alternatieven om duurzaam ernergie op te wekken. Voorts is het oppervlakte 
van Nederland niet ruim, als er meer dan alternatieven voor handen zijn om 
duurzame energie op te wekken dient het spaarzaam stukje oppervlakte van 
Nederland niet vol gelegd te worden met zonnepanelen. Zowel voor Natuur 
als akkerbouw gronden dient dit niet voor gebruikt te worden. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Parenco uitfaseren/sluiten als we echt het klimaat willen steunen. Panelen op 
de daken van huizen leggen, om spaarzaam met ruimte om te gaan. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Gebruik een ruime subsidie voor particulieren (tuin, schuur,dak). 



INDIVIDUELE REACTIES 

Waarom worden er geen geluidswallen langs de A50 bij Wolfheze en Renkum 
aangelegd zodat daar de zonnepanelen op zouden kunnen komen, wat minder 
belastend is voor de natuur en bevorderlijk voor de bewoners van Wolfheze 
en Renkum vanwege de huidige geluidsoverlast die de A50 nu veroorzaakt. 
Dus twee vliegen in een klap zou deze plek voorzonnepanelen zijn. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Er zijn voldoende alternatieven die niet ten koste van de natuur gaan! 



INDIVIDUELE REACTIES 

De ruimte is al schaars dus gebruik bebouwing/ industriegebieden met 
loodsen voor het plaatsen van zonnepanelen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Op zakenpanden en op industrie terreinen is ook nog voldoende plek daar 
panelen te plaatsen ipv in de natuur. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Opwek alleen als: geluidsscherm van snelwegen en spoortraject, op daken en 
alleen als opslag mogelijkheden er zijn, geen input op bestaande 
(overbelaste)net, aanleg eigen netwerk gemeente Renkum waar voldoende 
opslag/verbruik is en uitwisseling met stroomnet NS-Prorail. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnepanelen langs de snelwegen is een win win situatie. Stilte in de natura 
2000 gebieden en de woonwijken en voldoende opwek van energie. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zolang het elektriciteitsnet overbelast is en ik moet gaan betalen voor 
teruglevering zijn zonnevelden uit den boze. Ook het rijk en de provincie zijn 
tegen zonnevelden. Dus stop dit idiote plan direct!!! Vernietig geen natuur 
maar leg daken en andere bebouwing geleidelijk vol met zonnepanelen tot het 
landelijke net op orde is. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Gewoon doen man. Lekker man. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het gevoel dat e.e.a. al is beslist blijft aanwezig. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Landbouwgrond terug geven aan de natuur zoals al veel is gebeurd en niet 
gebruiken voor grootschalige opwek van zonne-energie . Er zijn genoeg 
alternatieven zoals daken (ook het dak van Parenco) of langs de snelweg. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben principieel tegen het gebruik van grond om met zonnepanelen energie 
op te wekken. Dit is een verspilling van kostbaar oppervlakte voor zowel 
natuur als mens. Een paneel haalt nog steeds maar 20% rendement van de 
energie uit de zon en wij wonen niet in Spanje. In Oost Nederland met het 
aantal zonuren dat wij hier hebben slaat dit nergens op. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Grootschalige zonevelden hebben grote net-adapters (omvormers) nodig. Die 
genereren storingen tot ver in het radio-frequent gebied. Daar heb ik als 
gelicenseerd zendamateur (voornamelijk bij ontvangst van verre stations) last 
van. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het is ondoordacht om prachtige groene gebieden vol te gooien met 
zonnevelden. Dit lijkt op een noodgreep geboren uit een gebrek aan degelijk 
onderzoek naar geschikte ruimtes voor energieopwekking. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ga eerst daken van gebouwen benutten voordat er (natuur) terrein voor 
wordt opgeofferd. En het is helemaal te zot voor woorden als particuliere 
opwekkers van zonne-energie worden geslachtofferd voor dit soort projecten. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnevelden ontsieren de omgeving, gaan ten koste van de natuur en zijn 
onderhoudsgevoelig. Zonnepanelen in combinatie met collectoren (PVT-
panelen) op bestaande bebouwing is een betere vorm van energie opwekking, 
omdat er meer rendement te halen valt en verbetering van het energie 
verbruik van de eigen woning. Zonnevelden t.b.v. de industrie en data opslag 
(google bv.) vind ik onacceptabel. P.S. een aantal vragen van de enquête zijn 2 
of meer ledig. zoals vraag 12. Stel dat je het wel eens bent met 1 van de 
locaties, Heelsumse Golfclub, Doorwerthse Heide of A50, dan is deze vraag 
niet te beantwoorden. Vraag 17 is raar. Het natuurbeleid zou er sowieso 
moeten zijn en dat bereik je niet met de aanleg van zonnevelden.. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Belangrijk is om eerst de capaciteit van het elektriciteitsnet te vergroten, zodat 
de geleverde zonne-energie ook echt kan worden opgenomen en gebruikt. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het dorpsgezicht mag niet aangetast worden door het plaatsen van 
zonnevelden. Z2 is dan ook geen optie!! 



INDIVIDUELE REACTIES 

Opwek is noodzakelijk maar bij voorkeur niet ten koste van natuur. Als het kan 
is langs een snelweg zoals bij de A15 ter hoogte van Bemmel. Perfect. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Participatie omgeving. Optie lokaal duurzaam opgewekte energie verbruiken. 
Natuurinclusief bouwen. De optie ontbreekt in de vragen of je al lid bent van 
een energiecoöperatie. Dat ben ik dus zodoende een ander antwoord. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben fel tegenstander van de zonnevelden. Het heeft een zeer grote impact 
op de natuur rondom Wolfheze. Hoe kan het dat er strenge eisen gesteld 
worden aan bijvoorbeeld kappen van bomen, aanleggen van vijvers, bouwen 
van huizen en dat dit zo maar kan. Dit kun je niet met goed fatsoen uitleggen 
aan de inwoners. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik denk dat bij particulieren in de bebouwde kom nog zeker wat te halen valt. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Stimuleer zoveel mogelijk privé initiatieven in plaats van enorme 
landschapsvervuiling door grote velden met zonnecellen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Go! 



INDIVIDUELE REACTIES 

De productie van zonnepanelen is zeer vervuilend en gevaarlijk. Het 
energienet is nu al overbelast. De zonne-energie die momenteel wordt 
opgewekt verdwijnt grotendeels en wordt niet gebruikt. Eerst graag onderzoek 
naar opslag van stroom, daarna eventueel weer opwekken. Maar laten we 
eerst de daken en parkeergarages, industrie e.d. voor zonnepanelen benutten. 
Of nog beter, op zoek naar alternatieven! 



INDIVIDUELE REACTIES 

De winst voor de Coöperatie Vallei Energie en de lasten voor ons? De minister 
en de Provincie: geen nieuwe zonnevelden. Gemeente Renkum: doen we 
lekker toch? 



INDIVIDUELE REACTIES 

Eerst alle daken van woningen en schuren vol leggen met zonnepanelen. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Geen windmolens of andere storende elementen die het landschap erg 
ontsieren. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Contact gehad met gemeente hierover. Voor 2029 is er geen aansluiting 
mogelijk. Wie gaat dan daar nu in investeren? 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik mis de vraag of een gemeente wel een taak moet hebben bij openbare 
energieopwekking/levering. Mijn 50 jarige ervaring in het vakgebied energie is 
dat dit altijd tot trammelant leidt. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Zonnepanelen eerst op daken, subsidie aan inwoners geven om dit te 
realiseren geen geld naar investeerders om zonnevelden aan te leggen dat 
vervolgens 2 tot 3 jaar niet op het overbelast net aangesloten kan worden. Het 
Kabinet is mede voor dit soort idiote plannen volledig weggestemd. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Defensie heeft plannen voor meer oefengebieden. Ik lees geen commentaar 
uit die hoek. Verblinding van piloten. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Grootschalige energie opwekking mag het landschap en natuur niet negatief 
beïnvloeden. Dus beleid richten op bebouwde omgeving en infrastructurele 
werken. Niet op schaarse natuur en/of buitengebied. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Opwekken van duurzame energie zou niet ten koste moeten gaan van de 
natuur. We zijn hier trots op onze mooie natuur en dat zouden we moeten 
koesteren. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Natuur inclusief en ervoor zorgen dat particuliere zonnepanelen niet worden 
afgeschakeld dat is het belangrijkst. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Het wordt de hoogste tijd dat de energietransitie Wolfheze bereikt en we mee 
gaan doen! Voor de toekomst onze kinderen en kleinkinderen is NU actie 
nodig. Verder een opmerking over de kwaliteit van de survey: particulieren 
worden NIET afgeschakeld als een grootschalig Zonneveld produceert. Dit is 
onzin en stemmingmakerij. Jammer, dat doet de kwaliteit van de enquête 
geen goed. 



INDIVIDUELE REACTIES 

Ik ben geen voorstander van velden met zonnepanelen. Laten we eerst kijken 
naar gebouwen, parkeerplaatsen en woningeigenaren stimuleren voor 
zonnepanelen. Verder vindik het belachelijk dat ik als particulier moet betalen 
als ik lever en dat er dan velden zonnepanelen geplaatst gaan worden. 





VRAGEN 
Bent u geïnformeerd over de Visie Grootschalige Opwek? 



VRAGEN 
Bent u bekend met de inhoud van de Visie Grootschalige Opwek? 



VRAGEN 
Heeft u geparticipeerd bij de opzet van de Visie Grootschalige opwek? 



VRAGEN 
Ik ondersteun het voornemen van de gemeente Renkum om in 2040 
klimaatneutraal te zijn. 



VRAGEN 
Ik ondersteun het voornemen van de gemeente Renkum om in 2040 
klimaatneutraal te zijn. 



VRAGEN 
Om klimaatverandering tegen te gaan is de energietransitie nodig. 



VRAGEN 
Om klimaatverandering tegen te gaan is de energietransitie nodig. 



VRAGEN 
Ik ben voor de opwekking van duurzame energie. 



VRAGEN 
Ik ben voor de opwekking van duurzame energie. 



VRAGEN 
In welke mate bent u zelf actief bezig met opwekking van duurzame energie 
en/of energiebesparing? 



VRAGEN 
In welke mate steunt u (het voornemen voor) de grootschalige opwek van 
zonne-energie rond Wolfheze? 



VRAGEN 
In welke mate steunt u (het voornemen voor) de grootschalige opwek van 
zonne-energie rond Wolfheze? 



VRAGEN 
In welke mate steunt u (het voornemen voor) de grootschalige opwek van 
zonne-energie in zoekgebied 1 (ten zuiden en zuidwesten van Wolfheze)? 



VRAGEN 
In welke mate steunt u (het voornemen voor) de grootschalige opwek van 
zonne-energie in zoekgebied 1 (ten zuiden en zuidwesten van Wolfheze)? 



VRAGEN 
In welke mate steunt u (het voornemen voor) de grootschalige opwek van 
zonne-energie in zoekgebied 2 (ten noorden van Wolfheze)? 



VRAGEN 
In welke mate steunt u (het voornemen voor) de grootschalige opwek van 
zonne-energie in zoekgebied 2 (ten noorden van Wolfheze)? 



VRAGEN 
In welke mate steunt u het plan van Coöperatie Vallei Energie voor de aanleg 
van een zonneveld ter hoogte van Heelsumse Golfclub, Doorwerthse Heide, A50 



VRAGEN 
In welke mate steunt u het plan van Coöperatie Vallei Energie voor de aanleg 
van een zonneveld ter hoogte van Heelsumse Golfclub, Doorwerthse Heide, A50 



VRAGEN 
Voor opwekking van zonne-energie dient eerst de bebouwde omgeving 
optimaal benut te zijn. 



VRAGEN 
Voor opwekking van zonne-energie dient eerst de bebouwde omgeving 
optimaal benut te zijn. 



VRAGEN 
Een zonneveld mag best, maar niet zo groot. 



VRAGEN 
Een zonneveld mag best, maar niet zo groot. 



VRAGEN 
Langs de A50 is een goed locatie voor opwek van zonne-energie. 



VRAGEN 
Langs de A50 is een goed locatie voor opwek van zonne-energie. 



VRAGEN 
Langs de spoorweg is een goed locatie voor opwek van zonne-energie. 



VRAGEN 
Langs de spoorweg is een goed locatie voor opwek van zonne-energie. 



VRAGEN 
Als er een zonneveld komt dan is inpassen in en ontwikkelen van natuur een 
randvoorwaarde. 



VRAGEN 
Als er een zonneveld komt dan is inpassen in en ontwikkelen van natuur een 
randvoorwaarde. 



VRAGEN 
Ik wil graag meedenken over het ontwerp/de inrichting van het plangebied. 



VRAGEN 
Ik wil graag meedenken over het ontwerp/de inrichting van het plangebied. 



VRAGEN 
Realisatie van een zonneveld mag niet leiden tot afschakelen zonnepanelen bij 
particulieren bij hoge energie productie. 



VRAGEN 
Realisatie van een zonneveld mag niet leiden tot afschakelen zonnepanelen bij 
particulieren bij hoge energie productie. 



VRAGEN 
Ik wil graag deelnemen aan een (lokale) energiecoöperatie. 



VRAGEN 
Ik wil graag deelnemen aan een (lokale) energiecoöperatie. 



VRAGEN 
Het dorp/omgeving dient (financieel) profijt te hebben van grootschalige opwek 
van zonne-energie. 



VRAGEN 
Het dorp/omgeving dient (financieel) profijt te hebben van grootschalige opwek 
van zonne-energie. 



AANBEVELINGEN 

• Schrap in ieder geval zoekgebied 2 als mogelijke locatie voor grootschalige opwek. 
• Zet in op het optimaal benutten van de bebouwde omgeving. 
• Zet in op grootschalige opwek van zonne-energie langs de snelweg. 
• Draag zorg dat het dorp niet alleen de lasten maar ook de lusten heeft. 
• Inpassing in en ontwikkeling van natuur is een randvoorwaarde. 
• Er is significant draagvlak voor een (lokale) energiecoöperatie. 



UW REACTIE 



DANK VOOR UW AANWEZIGHEID 
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